
 
verslag van de OPEN Dorpsraad 05 december 2022  19.30 uur Witte Zaal 

Aanwezig:  
Ruben Mangelschots, Peter Orens, Jeroen Myny, Roger Philtjens, Karine Windmolders, Gijs Dayers, Carlo Ceulemans, Heidi Lens, 
Jan Castro, Annette Palmers, Mario Borremans, Jo Martens 

 
1 Welkom aan 25 tal geïnteresseerden en overlopen agenda door voorzitter 
2 Voorstelling nieuw bestuur dorpsraad en nieuwe wijkagent: 

voorzitter : Ruben Mangelschots 
Ondervoorzitter : Jeroen Myny 
secretaris/penningmeester : Jo Martens 
ervaringsdeskundigen: Peter Orens en Roger Philtjens 
leden AV  
4 x jaar een AV organiseren + extra DB’s  
voorstellen/suggesties via briefjes aan DB te bezorgen: geen berichten ontvangen 

3 Verenigingsleven; moeilijk vrijwilligersvinden; oproep websites up to date houden;  
oproep: maak je lid bij een vereniging; neem verantwoordelijkheid en ondersteun zo het dorp 
mss in de toekomst vierkamp organizeren als we goed verenigingsleven hebben 

4 Gijs Dayers (DR en mobiliteitslid) licht huidige werkzaamheden/toekomstige gekende plannen 
toe. Politiek luistert naar wat inwoners Bolderberg na aan het hart ligt. 
- Zandstraat aanpassingen worden toegelicht; aanbesteding w opgestart; 
  nutsmaatschappijen starten vanaf 05/23 gedurende ongeveer 2 md; nadien aannemers tot 
najaar  
- bezorgdheid met aansluiting Zonhoven wordt vermeld; totaalplan is klaar maar er wordt niet 
gewacht op Zonhoven 
- St-Jobstr: samen met AWVV; gewestweg; 
- gemeente richt info-avond in voor omwonenden 
- meer details zie PP 
- week van 12 dec vertrekt dit advies vanuit dorpsraad naar het gewest 
- fietspad terlaemenlaan; richting autostrade; pijnpunten besproken met AWV en dorpsraden 
- trage wegen: vraag voor snelle heropening verbinding bloemenwijk – Spar 
- Bolderdal/Goorstraat verharding voor fietsers/school; is grensgebied; 30 verschillende prive 
percelen; moeilijk om van iedereen toegang te krijgen; maar blijft opvolgpunt 
- Vrunstraat naar DRIJ dreven ; toeristische verbindingsweg; vraag voor verbetering 
- doorsteek Galgeneinde Bovy naar Broederspad ; verbetering wegdekverharding gevraagd 

5 Presentatie door Koen Biesmans, projectmedewerker Gemeente over Bovy, onthaalpunt van de 
Wijers 
- VLM samen met gemeentes, provincies hebben ontwerper aangesteld;  
  participatie ontwerp voorgelegd; veelbelovende goed uitziende plannen na 
betrokkenheids/Adviesvergadering met omwonenden en geïnteresseerden; 
- wijziging huidige parkingstructuur voor veiligheid voetgangers 
- nieuwe vergroende hoofdingang maar behoud van bomen en bijkomende haag als scheiding 
- infoborden over Bovy, Wijers, fauna&flora, natuur 



- nieuwe fietsenparking voor huidige fietssoorten aan speeltuin 
- de schuur: opwaardering tss gracht en schuur; opwaardering groot plein  
- ook gasthof; momenteel werkzaamheden met opwaardering achterin: terras/rozen/heesters 
- aanleg wadi aan noordkant 
- overal vernieuwde halfverharding door nieuwe toplaag met fijn siergrind 
- knuppelpaden in moerasgebied aan te leggen 
-  poort st jobstraat wordt nieuwe toegang voor fietsers/wandelaars 

6 Variapunten aanwezigen: 
- onderhoud knuppelpad over visvijver 
- te hoge snelheden op kasseien in Galgeneide ; en fietsers tussen de auto’s 
   eventueel coating om suggestiestroken te verbinden 
-  opmerking over bos aan de visvijvers: wildgroei; maar hier zit ecologische visie achter; 
-  opmerking over Bovypaden niet breed genoeg om te wandelen 
-  vraag invulling Bovy gebouwen: deze moet naar schepencollege 
 - intentie dat gebouw terug naar originele schuur gaat; opm. Carlo: geen dancing van 80's 

7 Slotwoord en dank voor aanwezigheid van de voorzitter 
 

8 Volgende vergadering, AV:  maandag 27 maart 2023 om 19.30 uur in de Witte Zaal. 
9 Verslag Jo. 

 
 

 


